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Radna Rady Miejskiej 

w Sierpcu 

W odpowiedzi na Pani interpelację złożoną w dniu 30 września, uprzejmie 

informuję, iż w pełni zgadzam się z Pani obawami dotyczącymi opieki szpitalnej 

w Sierpcu. Aczkolwiek wszelkie wątpliwości i niepokoje Sierpczan rozwiać może 

jedynie Dyrekcja Szpitala lub Starostwo Powiatowe w Sierpcu, do których 

należałoby kierować zapytania w tej kwestii.  

My jako Miasto możemy wspomagać dorywczo szpital poprzez zakup sprzętu 

medycznego, o czym Pani wspomina, czy też umorzyć podatki, co corocznie 

czynimy. Niestety nie jest to jednostka podległa Miastu i nie możemy ingerować 

w jej zarządzanie i organizację pracy.  

Liczymy, że tak samo jak nam, samorządowi powiatu oraz dyrekcji szpitala 

zależy na dobru Mieszkańców i ochronie ich zdrowia. Mamy nadzieję, że 

funkcjonowanie szpitala w najbliższym czasie nie będzie budziło niepokoju 

sierpczan i wróci do stanu pierwotnego, czyli przed remontem.  
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